
Bestyrelsens beretning 

Vi har siden sidste generalforsamling holdt 3 bestyrelsesmøder + Generalforsamling 

og arbejdsdag. 

Arbejdsdagen lørdag d. 4. juni startede med rundstykker og kaffe på Trekanten. Vi 

fik rengjort skilte, klippet v. stier og skilte, nye skilte nedgravet, malet m.v. Kirkestien 

blev ført helt igennem til marken i god bredde. Tak for indsatsen til alle. 

Arbejdsdagen er i år d. 3. juni kl. 9.30. Alle er velkomne, det plejer at være en 

hyggelig formiddag. 

 

Vi fik senere også forbedret udsigtsforholdene på Udsigten, idet grundejeren 

Kirkestien 67 gav os lov til at klippe lidt af hans buske og krat, så man nu kan se over 

vandet mod Ahl og Ebeltoft. 

Samtidig har vi opsat et nyt vedligeholdelsesfrit bord/bænkesæt. Flemming, der 

klipper græsset, har lovet at rydde omkring det. 

 

VI vil gøre opmærksom på, at der skal klippes til skel på alle ejendomme, sådan at 

større køretøjer kan komme frem og vejene ikke forskyder sig. 

Der er stadigvæk et par grundejere i området, som ikke har fået klippet ind til skel. 

Vi har igennem længere tid bedt Syddjurs kommune tage hånd om det, da det er 

dem, der har vejmyndigheden. 

De har nu lovet, at der snart sker noget. 

 

Vejene:  Megen regn vanskeliggør vedligehold af vejene. Vognmand Sv. Aage 

Laursen kan ikke udbedre huller med mere, når de er fyldt med vand. 

Vi forsøger at gøre det bedst muligt, så der ikke er for store gener for trafikken i 

området. 

Der har i vinter været et glatføre uheld v. enden af Møllehøjvej/Oasevej. Skiftende 

tø/frost lagde et isslag på vejene. Vi fik gruset området og dagen efter var det hele 

tøet væk. 



Vi må opfordre til at køre efter forholdene, når vejret driller. 

Der er blevet stjålet to vejskilte hvor vejen går fra ved Bjarne, vi har allerede 

erstattet det ene og det kommer snart et nyt i stedet for det andet. 

 

Gl. Kirkebjerg har af flere omgange ansøgt Reno Djurs om at få lov til at anlægge en 

affaldsø ved det gamle vandværk på vejen op mod deres område. 

De har hver gang fået afslag og vi har derfor i bestyrelsen opgivet at lave noget 

tilsvarende, da det rent geografisk vil blive endnu sværere i vores område, der jo er 

delt i to. 

Så i løbet af sommeren får hver grundejer 3 skraldespande. 

 

Vi har sammen med Gl. Kirkebjerg ansøgt Tryg Fonden om en hjertestarter. Hvis den 

bliver bevilget, skal den stå forenden af Haldbakken. 

Vi skal deles om omkostninger ved etablering og drift. Vi har tidligere søgt i 2016, 

men fik afslag. 

Vi får besked hen over sommeren, om vi får den. 

 

Arbejdet med afvandingsrenden tværs over Kirkestien ved Knolden bliver sat i gang i 

løbet af maj. Vi sender besked ud, når vi kender den præcise dato. 

 

Vis hensyn til grundejerne og gående langs vejene: Hold en lav fart igennem 

området, så de ikke bliver generet af støj og støv. 

 

Til sidst: Tak til bestyrelsen for et godt og engageret samarbejde hen over året. 

 

På bestyrelsens vegne 

Formand 

Poul Erik Rasmussen  


